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Podsumowanie II półrocza 2016 roku działalności Hali
Sportowej w Bojanie.

2016.12.29
zobacz online:

https://gcksir.szemud.pl/artykuly/podsumowanie-ii-polrocza-2016-roku-dzialalnosci-hali-sportowej-w-bojani
e/

Podsumowanie drugiego półrocza 2016 roku działalności Gminnej Hali Widowiskowo-Sportowej w Bojanie.

Wizytówką Naszej Hali Sportowej jest przede wszystkim Wójt Gminy Szemud Pan Ryszard Kalkowski. To
dzięki Tej osobie robi się tak wiele dobrego w Naszej Gminie i oczywiście także w Hali Sportowej. Postawa
Pana Wójta , jego wsparcie powoduje , że obiekt coraz intensywniej służy : mieszkańcom całej Gminy
Szemud , ich przyjaciołom , mieszkańcom z innych miejscowości , z kraju i zagranicy. Najlepszym tego
przykładem jest  to  ,  że  rezerwację  na  soboty  i  niedziele  trzeba  obecnie  zgłaszać  z  3  miesięcznym
wyprzedzeniem , a w dni powszednie grafik jest zapełniony całkowicie i już przyjmujemy zapisy na przyszły
2017 rok ! W tym miejscu należy podziękować za nieodzowną pomoc pracownikom Urzędu Gminy w
Szemudzie : Panu Doradcy Wójta Romualdowi Przybytowi , Pani Kierownik Kancelarii Barbarze Rzeszewicz ,
Pani Kierownik Referatu Oświaty , Kultury i Zdrowia Barbarze Siemek-Pawłowskiej , Panu Kierownikowi d/s
Inwestycji Ryszardowi Dampc . Nie chciałbym nikogo pominąć dlatego ślę podziękowania również innym
pracownikom i ludziom dobrej woli z Urzędu Gminy w Szemudzie i nie tylko. Nie można pominąć też władz
w Bojanie , którzy zawsze starają się pomóc , czy dobrą radą , czy osobiście lub nawet materialnie. Na ten
przykład Rada Sołecka z Bojana ufundowała puchary i trofea w licznych konkursach i rozgrywkach ligowych
organizowanych  w  Hali.  Szczególne  podziękowania  należą  się  Przewodniczącej  Rady  Gminy  Pani
Aleksandrze Perz , Radnemu Jackowi Nawrockiemu oraz Radnemu i Sołtysowi Bojana Panu Kazimierzowi
Mach. Uważam , że zgoda buduje i współdziałanie wszystkich ośrodków i instytucji w Gminie pozwala
osiągnąć wielkie sukcesy. Spieszę w tym miejscu z podziękowaniami dla Dyrektora Gminnego Centrum
Kultury , Sportu i Rekreacji w Szemudzie Panu Tomaszowi Stein za pomoc i wsparcie w moich pomysłach.
Podziękowania należą się również dla wszystkich pracowników Ośrodków Gminnego Centrum w Naszej
Gminie. Dzięki takim ludziom , gdy działają razem w zgodzie i harmonii można czynić na prawdę cuda i
żadne wyzwanie nie jest trudne.

Jednym z  moich  celów na  II  półrocze  2016 roku  było  usunięcie  gwarancyjne  wszystkich  usterek  po
budowie.  Na  dzień  dzisiejszy  pozostało  do  usunięcia  jeszcze  20  %.  Poza  tym  zakupiliśmy  trochę
dodatkowego sprzętu na siłownię , takiego jak : bieżnia elektryczna z regulacją kąta nachylenia , orbitrek
elektronicznie sterowany , stepper , piłki gimnastyczne , sztangi proste i łamane , różne zestawy hantli ,
obciążenia , skakanki , ekspander , radio i wiele , wiele innych .W tej chwili ta dziedzina Hali działa bardzo
prężnie. Wymieniłem także stare nie poręczne karnety w kształcie kartki A4 na bardziej wygodne i o niebo
piękniejsze.  KLIKNIJ  TUTAJ.  Dla  większej  intymności  przyciemnione  zostały  drzwi  do  siłowni  ,  aby
korzystający z hali głównej nie widzieli co dzieje się w tym pomieszczeniu. Folia na drzwi jest tak wykonana
, aby doskonale przepuszczała światło , ale nie pokazywała tego co dzieje się za drzwiami. Co do łączności
z Naszymi Klientami to została rozbudowana strona internetowa Hali  w Bojanie ,  można tam znaleźć
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wszystkie  niezbędne  informacje  :  o  klubach  trenujących  KLIKNIJ  TUTAJ  ,  o  klubach  sportowych
współpracujących z Halą KLIKNIJ TUTAJ , dane osoby kontaktowej po stronie Hali , przewodnik po obiekcie
,  galerię  zdjęć  z  różnych  okazji  ,  filmy  dotyczące  najważniejszych  wydarzeń  jakie  miały  w  tym  budynku
miejsce , informacje o godzinach pracy KLIKNIJ TUTAJ , cennik oraz ulotkę ze wszystkimi informacjami w
pigułce.

https://gcksir.szemud.pl/hala-sportowa-w-bojanie/

Pragnę w tym miejscu podziękować Panu Rafałowi Mańce za ciągłą pracę na rzecz strony facebooka Hali.

https://www.facebook.com/salasportowabojano/timeline

Cały czas też działają smsy wysyłane za pośrednictwem bramki w komputerze. Jest to najszybsze źródło
komunikacji , ponieważ nie każdy ma zawsze czas usiąść przy komputerze i odbierać maile , ale telefony
przeważnie  wszyscy  noszą  przy  sobie  i  od  razu  otrzymują  ważne  informacje.  Ponadto  cały  czas
rozprowadzane są tradycyjne ulotki z reklamą Hali. Dzięki sumienności i pracowitości obsługi , która działa
niczym precyzyjnie dopasowany zespół . Można zawsze podziwiać jak tematycznie zmienia się wystrój Hali.
Latem sadzimy kwiatki i przycinamy trawę , zimą zaś na święta ubieramy choinkę i wieszamy ozdoby w
różnych pomieszczeniach.Wszystko po to , aby Nasi Klienci i podopieczni czuli się jak w swoim domu. .Bar
na piętrze przeszedł małą metamorfozę i coraz częściej wykorzystywany jest na wielkie imprezy , czy
turnieje.  Kolejną  inwestycją  było  stworzenie  od  podstaw  PUNKTU  MEDYCZNEGO  .  Zakupiłem
odpowiednie wyposażenie , otrzymałem też czerwoną koszulkę z nadrukiem „Ratownictwo Medyczne”. Po
to , aby każdy mógł mnie zobaczyć i poprosić o pomoc. Zakupiłem dużą  tablicę o wymiarach  : 150 cm na
100 cm informującą o takim miejscu. Poza tym w każdym narożniku wstawiłem Nasze loga. Skończyłem
też  profesjonalne  szkolenia  z  zakresu  :  udzielania  pierwszej  pomocy  KLIKNIJ  TUTAJ  oraz  ochrony
przeciwpożarowej  KLIKNIJ  TUTAJ.  Natomiast  przy  dużych  imprezach  będę  prosić  Naszych  zawsze
niezawodnych Strażaków z Gminy Szemud z Komendantem Panem Pawłem Milewczyk oraz OSP Bojano z
Panem Prezesem Piotrem Dziecielskim na czele. Przy tej okazji również bardzo serdecznie dziękuję Naszym
Strażakom za wszelką pomoc i pracę na rzecz Hali . Trzeba też podziękować Naszemu sponsorowi Panu
Tomaszowi  Krauza–  właścicielowi  firmy  Fred  z  Bojana.  Dzięki  jego  hojności  zakupiliśmy  wiele  rzeczy  ,  a
jedną z nich jest najnowocześniejsza aktualizacja programu obsługującego zegar do zarządzania punktami.
Obecnie  urządzenie  to  działa  bezawaryjnie  ,  nie  zawiesza  się  oraz  ma  wiele  innych  pożytecznych
funkcji.Zakupiłem też stopery , gwizdki i numeratory , aby Nasza Hala spełniała wszystkie normy stawiane
prze  Polskie  Związki  :  Siatkówki  ,  Koszykówki  ,  Piłki  Nożnej  i  Piłki  Ręcznej.  Dzięki  spełnieniu  tych
rygorystycznych wymogów możemy organizować na przykład ferie zimowe dla dzieci na sportowo oraz
wiele innych konkursów i rozgrywek ligowych. Zakupiłem też warnik o potężnej pojemności 40 litrów , aby
jeszcze sprawniej można było obsłużyć o jednej porze dużą liczbę Klientów. Imprezy o większej skali niż
kiedyś są obecnie coraz częściej , więc będzie na pewno przydatny. Już teraz widać jak ten sprzęt bardzo
nam  pomaga.Przeszliśmy  niedawno  na  kasę  fiskalną  ,  gdzie  każdy  pracownik  Hali  potrafi  ją  sprawnie
obsługiwać. Została także naprawiona podłoga pod koszami do gry w koszykówkę . Zostało to miejsce
zeszlifowane  i  polakierowane.  Następnie  w  to  newralgiczne  miejsce  została  położona  wykładzina
drewnopodobna , aby ten incydent się już nie zdarzał , a dodatkowo podkleiliśmy pod kosze podkładki
filcowe  ,  żeby  nie  rysować  innych  miejsc  na  Hali.  Zakupiłem  również  dla  Naszych  użytkowników  dużą
tablicę  korkową  ,  gdzie  w  sposób  wygodny  wieszamy  różne  ciekawe  wiadomości  i  komunikaty.
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Wszystkie wyżej wymienione argumenty powodują , że w Gminnej Hali odbywa się coraz więcej dużych
wydarzeń. Przykładem niech będzie choćby koncert Pani Teresy Werner w Dniu Seniora , Mistrzostwa gry w
Baśkę , różnego rodzaju turnieje , kiermasze , imprezy dobroczynne, czy jak ostatnio wielka impreza na 20-
lecie Koinonii Jan Chrzciciel. Jestem dumny pracując w takim towarzystwie i z takim zespołem. Dlatego
zakupiłem przy pomocy sponsorów specjalnie dedykowane koszulki dla pracowników Hali w Bojanie .Teraz
jesteśmy profesjonalnie ubrani w jednakowe stroje i użytkownicy potrzebujący czegoś od razu wiedzą do
kogo się udać.

Chciałbym w  tym miejscu  podziękować  Panu  Kazimierzowi  Sikorskiemu  oraz  całej  rodzinie  Państwa
Sikorskich i ich Przyjaciołom za stałą gotowość do pomocy. Bez takich ludzi było by mi bardzo ciężko.

Według maksymy KAIZEN mam dużą motywację do podwyższania swoich kompetencji. Mam też wiele
pomysłów , aby wszystkim użykownikom było cały czas lepiej w Naszej Hali. Mam tylko skrytą nadzięję , że
będę miał tak ogromne wsparcie jak dotąd .

No i najważniejsze jest to , że Gminna Hala Widowiskowo-Sportowa w Bojanie jest tylko małym trybikiem w
maszynie , która nazywa się Gminne Centrum Kultury , Sportu i Rekreacji w Szemudzie. W jedności siła i
tylko  połączenie  wszystkich  ośrodków  ,  współpraca  między  sobą  ,  pomaganie  sobie  nawzajem  we
wszystkich dziedzinach i na każdej płaszczyźnie sprawi , iż osiągniemy sukces.

Wszyscy mieszkańcy Gminy Szemud , użytkowcy z innych gmin , miast , kraju czy z zagranicy powinni się
czuć u Nas bardzo komfortowo. Jednakże na taką opinię pracuje się latami . Na koniec tylko powiem , że
będziemy dążyć do tego najwyższego wyniku.

Z poważaniem.

Jan Hallmann

661120678

j.hallmann@szemud.pl
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